
           Maastricht 14 september 2024 

 

Notulen alv vergadering Limburgse schaakbond 

Namens LISB bestuur en verenigingen 15 mensen aanwezig.:  

Lisb Bestuur, Schaesberg, Sjaakmat, Schaakmaat, Venlo/Tegelen, DJZ,  Maastricht en KNSB 

Afmeldingen: Gess, HSDV, Eijsden en Leudal 

 

1) 10.20 Opening voorzitter 

Als gast Johan Knuvers bestuurslid KNSB als aanspreekpunt voor de LiSB met als 
aandachtspunten MJBP en veiligheid in de sport en cultuur. 

Een moment stilte voor de overledenen. 

2a) Geen ingekomen stukken.. 

2b Mededelingen ; mogelijk wederom slotronde  in Helden.  

Cindy Harder biedt de mogelijkheid van goedkope t’shirt  met gewenste opdruk. 

2b) Jaarverslag opgemaakt door Frank Clevers met applaus ontvangen. 

3 Bestuur vacature nog niet ingevuld , mogelijk een  optie voor een ondersteuner voor het 
bestuur. 

Bestuur wil nu maar één alv vergadering per jaar. 

4) Jeugdzaken; 180 jeugdleden  met een kleine terugval in aantal.  Na een 
jeugdleidersvergadering is besloten  om nu alle leeftijdsgroepen te laten deelnemen aan het 
Limburgs kampioenschap   waarna tot een reglementswijziging is besloten om dit te regelen. 

Speeltijd onveranderd 15 minuten anders geen rating bepaling, Er zal een overleg met de KNSB 
worden gepleegd of 10 minuten en 5 sec toe te staan 

Voorstel Heerlen voor ander opzet van dit toernooi . 

 Besloten is tot een enquête onder de jeugdleden 

Er worden 6 grand prix toernooien georganiseerd . 

 

Aan het Hutton toernooi in Doetinchem zullen meer teams vanuit Limburg deelnemen opgesteld 
naar rating, 

Enige discussie en uitleg waarom de jeugd stopt. 

5) Financiën   

Geen vrijwilligers treffen dit jaar, het bedrag hiervoor wordt nu gereserveerd voor het NK in Venlo 
2025. 

 Mogelijk weer bijdrage LiSB 2024/2025 



Advies vanuit de leden over registratie €400 voor het Hutton toernooi EN 100 jarig bestaan LiSB 
Enige discussie over zwarte leden.  

Kascommissie ;akkoord  boekhouding: advies decharge penningmeester en bestuur. 

Advies vaker communicatie penningmeester en bestuur. 

Advies meer uitleg wat er gecontroleerd door de commissie 

Nieuwe kascommissie; Schaakmaat, Venlo en reserve lid DJZ (Berg en Terblijt) . 

6) Competitie zaken. 

¾ van de verenigingen hebben zich tot nu toe aangemeld. Bij het begin van de vergadering was er 
discussie van het op zondag spelen. Competitie op de clubavond is problematisch. KNSB denkt 
na over competitie met 4 tallen.  

Het blijkt dat alle bonden een lokale competitie hebben. 

Schaaknotatie boekjes zijn nog steeds toegestaan 

6c) de winnende clubs krijgen een digitale schaakklok. 

 7) KNSB 

Johan Knuvers vertelt waar de KNSB mee bezig is 

30 november laatste bondraadsvergadering. Hiervoor in de plaats komt de ledenraad bestaand 
13 leden vanuit de regionale bonden en13 leden via een selectie commissie. 

Mogelijk instellen van vertrouwenspersonen op club niveau. 

Verenigingen ondersteunen met een website account. 

Een enquête onder de leden. 

Opfris cursussen voor de trainers  

Nieuwe visie op het schoolschaak 

Mogelijk meerdere vormen van lidmaatschap 

Bondsblad is €15000 verlies gevend en wordt waarschijnlijk gestopt na de vergadering op 30 
november. 

Veel nieuwe bestuursleden KNSB. 

Rondvraag; 

Arjan Smit vraagt namens Cindy Harder hulp voor de organisatie en indeling voor toernooi voor 
kleine kinderen (Euregio-jeugdtoernooien voor clubs uit Zuid-Limburg en de aangrenzende 

regio in Duitsland en Belgie  

13.25 sluiting door voorzitter 

 

Hans Ypma ad hoc notulist 



 

 

 

 


